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Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésében foglaltak

szerint a hozzám intézett „Milyen intézkedéseket kíván foganatosítani a Miniszterelnöksé g
az Országos Logisztikai Központnál uralkodó káosz felszámolása érdekében?” című ,

K/10397. számú írásbeli kérdésére az alábbi választ adom .

Kérdése alapján megvizsgáltam, hogy szükséges-e lépéseket tenni a Magyar Posta

Országos Logisztikai Központja ügyében. Le kell szögeznem, hogy mind a Magyar

Posta, mind az Országos Logisztikai Központ szigorú minőségbiztosítási elvárások

és világos törvényi keretek mentén látja el feladatát. Az ellenőrzések és a napi

üzemeltetési adatok alapján biztosan kijelenthető, hogy a Központ magas

színvonalon működik, és teljesíti az elvárt küldeményátfutási időket.

Természetes, hogy minden hasonlóan összetett precíziós rendszer működésében

előfordulhatnak időszakos teljesítménycsökkenések . Az általam kért tájékoztatás

alapján ebben az évben kétszer volt olyan informatikai, technikai probléma, amely a

küldeménytovábbításban kisebb késedelmet okozott . Mindkét eset 2016 elején

történt, és azok is csak egy-két napos lassulást okoztak a küldemények átfutás i

idejében. A kézbesítést érdemben befolyásoló, hasonló mérték ű probléma azóta ne m

fordult elő .

Az Országos Logisztikai Központban dolgozók túlóráinak száma nem támasztja alá a

munkavállalók túlterhelésével kapcsolatos értesüléseit . A Központban 2016 első
három hónapjában az összes teljesített óraszámra vetítve a túlórák száma mindössz e

két százalék volt, és ebben nincs eltérés a korábbi időszakokhoz képest .
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A Központ új gépsora ugyanakkor hatással lehet a kézbesítési feladatokra . A
rendszer egyik legjelentősebb, új képessége ugyanis, hogy az a géppel feldolgozott

leveleket nemcsak kézbesítőjárásonként csoportosítja, hanem a kézbesítőjáráson

belül, útvonal szerint is automatikusan sorba rendezi . Ezt az új funkciót fokozatosan

terjeszti ki a Posta, ami mára csaknem a kézbesít őjárások felében megvalósult . Ha

valamilyen okból nem végezhető el a gépi sorba rendezés, azt az érintett járásokba n

dolgozó kézbesítő kollégáknak kell elvégezniük . Hangsúlyozom, úgy ahogyan azt

évtizedeken keresztül egészen 2014-ig, az új gépsor rendszerbe állításáig, minden

nap meg kellett hogy tegyék. Ezt a feladatot a kézbesítők el tudják végezni a

munkaidő keretein belül, de ha a feladat miatt túlmunka keletkezik, akkor a

többletfeladatot a Magyar Posta természetesen elismeri és honorálja . Ezzel

kapcsolatban arról is szeretném biztosítani Képviselőtársamat, hogy a Magyar Posta

nem szokta a munkaidő kezdete előtt munkavégzésre berendelni a munkavállalóit .

Mindezek figyelembevételével én nem látom okát annak, hogy az OLK m űködése

kapcsán vizsgálóbizottság álljon fel . Ugyanakkor engedje meg, hogy megköszönjem

Képviselőtársam megkeresését és javaslatát.

Kérdéseire és építő jellegű javaslataira a jövőben is számítok .

Tisztelettel :

1 055 Buda( ast, Kossuth Lapus ter 1-3 . Telefon lúó 795 247C
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Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 2 .
melléklet 43 . pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm
Szilágyi György (Jobbik) országgyűlési képviselő „Milyen intézkedéseket kíván
foganatosítani a Miniszterelnökség az Országos Logisztikai Központnál uralkodó káosz
felszámolása érdekében?” című, K/10397. számú írásbeli választ igénylő kérdésére
adott válaszomat.

Tisztelettel :

1055 Budapest, Kossuth Lajos tar 1—3 Telefon 10E 11 795 3079 Fax (06 1) 795 0462
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